
Z á p i s n i c a   
z 3. zasadnutia komisie pre sociálne, zdravotné a bytové otázky, ktoré sa uskutočnilo 

dňa 15.04.2024 
 

 
Prítomní: Peter Hlavatý, RSDr. Peter Gomboš, Mgr. Dominika Jarošová, Mgr. Ildikó 
Jarošová, Sylvia Braunová, RSDr. Ľubor Gáll, Mgr. Eva Schmidtová MPH, Mgr. Renáta 
Zelezníková,  PhDr. Silvia Straňáková, Sylvia Paštéková. 
Neprítomní: PaedDr. Danica Lehocká PhD. (ospravedlnená), PhDr. Margaréta Zozuľáková 
(ospravedlnená). 
Za verejnosť: Darina Baráthová 
 
Program: 
 
1. Otvorenie 
2. Vyhodnotenie plnenia uznesení 
3. Bytové otázky  
4. Správa o plnení PHRSR za rok 2023 
5. Rôzne 
6. Záver 
 
Priebeh zasadnutia:  

1. Otvorenie  

Rokovanie otvoril a viedol predseda komisie Peter Hlavatý. V úvode privítal všetkých 
prítomných. Na základe prezentácie 9 prítomných členov komisie skonštatoval, že komisia je 
uznášaniaschopná. Panie PaedDr. Danica Lehocká PhD. a PhDr. Margaréta Zozuľáková boli 
ospravedlnené. Členovia komisie boli oboznámení s programom rokovania komisie 
prostredníctvom pozvánky rozoslanej tajomníčkou komisie elektronicky. 
 
Nakoľko bola prítomná pani Darina Baráthová, komisia sa rozhodla ju najskôr vypočuť. 
Komisia jednohlasne odhlasovala zmenu programu. Pani Baráthová má podanú žiadosť 
o pridelenie nájomného bytu na OSS. Predniesla komisii svoje dôvody o zlom zdravotnom 
stave na jej podanie. Potom komisiu opustila. 
Následnej komisia posúdila návrh pani Baráthovej a zhodla sa, že nie je v jej kompetencii 
v takomto prípade odporúčať pridelenie bytu a odporúča postupovať v zmysle platného VZN 
o podmienkach nájmu a užívania nájomných bytov a bytov osobitného určenia vo vlastníctve 
mesta Šaľa.  
 
 
2. Vyhodnotenie plnenia uznesení   
 
Tajomníčka komisie konštatovala, že uznesenia č. 4/2024, 5/2024 boli splnené.  
 
 
3.  Bytové otázky  
 
 1.) Žiadosť pani Evy Tóthovej, ktorá má toho času pridelený 1-izbový byt č. 35, na II. 
poschodí, na ulici Kráľovská 2551/F a pani Skarlety Adámikovej, ktorá má toho času 
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pridelený 2-izbový byt č. 13, na III. poschodí, na ulici Kráľovská 2489/4A, o ich vzájomnú 
výmenu. 
Komisia konštatovala, že ich opätovný návrh je rovnakom znení ako pri predchádzajúcom 
podaní a nie je z neho zrejmý dôvod výmeny bytov. Z toho dôvodu komisia žiada, aby sa 
panie Tóthová a Adámiková osobne dostavili na najbližšie zasadnutie komisie a predniesli 
svoj návrh a vysvetlili ho. 
 
2.) Žiadosť pani Nikoly Fabiánovej a pani Jany Fabiánovej o prednostné pridelenie bytu. 
 

Členovia komisie sa oboznámili s predloženou žiadosťou, zhodnotili však, že žiadosti nie 
je možné vyhovieť, keďže v súčasnosti nie je žiadny byt voľný.  

  
 
4. Správa o plnení PHRSR za rok 2023. 
 
Komisia sa oboznámila so Správou o plnení Programu hospodárskeho rozvoja a sociálneho 
rozvoja mesta Šaľa na roky 2023 – 2030, za rok 2023, berie ho na vedomie a odporúča ho 
Mestskému zastupiteľstvu schváliť. 
 
 
5. Záver 
 
Predseda  komisie ukončil zasadnutie komisie a poďakoval prítomným za ich účasť.       
 
 
 
                              Peter Hlavatý 
                                                                                                     predseda komisie 
 
 
 
 
V Šali dňa 15.04.2024         Zapísala: Sylvia Paštéková, tajomníčka komisie 


